

Title (en)
Package.

Title (de)
Verpackung.

Title (fr)
Emballage.

Publication
EP 0609522 A2 19940810 (DE)

Application
EP 93119776 A 19931208

Priority
DE 4302608 A 19930130

Abstract (en)

The package serves to store or present tools (7), in particular drilling, chiseling or filing tools, which have a shank with lateral grooves (6) closed at the ends. It consists of a suspension part (2) with downward-protruding gripping arms (4) which have mutually facing retaining lugs (5), and of a securing ring (3) which embraces the gripping arms (4). It consists of plastic, in particular polypropylene, and is also suitable for very heavy tools. The latter are suspended therein at the shank end. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Verpackung dient der Lagerung oder Präsentation von Werkzeugen (7), insbesondere Bohr-, Meißel- oder Feilwerkzeuge, die einen Schaft mit endseitig geschlossenen, seitlichen Nuten (6) aufweisen. Sie besteht aus einem Aufhängeteil (2) mit nach unten hervorstehenden Greifarmen (4), die einander zugewandte Haltenocken (5) aufweisen und einem die Greifarme (4) umfassenden Sicherungsring (3). Sie besteht aus Kunststoff, insbesondere Polypropylen und ist auch für sehr schwere Werkzeuge geeignet. Diese werden darin am Schaftende aufgehängt. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 73/00

IPC 8 full level
B65D 73/00 (2006.01); **B65D 85/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 73/0064 (2013.01); **B65D 85/20** (2013.01)

Cited by
EP1035031A3; EP1103482A3; FR2775665A1; GB2316929A; GB2316929B; EP0841259A1; US5979652A; EP0693436A3; CN1054347C; US11186428B2; US12006084B2

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0609522 A2 19940810; EP 0609522 A3 19941228; EP 0609522 B1 19970502; DE 4302608 A1 19940811; DE 59306336 D1 19970605

DOCDB simple family (application)
EP 93119776 A 19931208; DE 4302608 A 19930130; DE 59306336 T 19931208